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PROTOKÓŁ NR III/2018 
z obrad III Sesji zwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

która odbyła się w dniu  29 listopada 2018r. w godz. 13.00 – 14.45 
w Sali 129 A Urzędu Miasta Jastrzębie-Zdrój. 

 
 
Podjęto uchwały: 
 
 
III.9.2018 w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, 

III.10.2018 w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, 

III.11.2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

III.12.2018 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2018r. 

III.13.2018 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych 
położonych w Jastrzębiu-Zdroju,  

III.14.2018 w sprawie umorzenia należności budżetowych  (25.765,93),   

III.15.2018 w sprawie umorzenia należności budżetowych (36.694,67),  

III.16.2018 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych 
położonych w Jastrzębiu-Zdroju,  

III.17.2018 w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na rok 2018,  

III.18.2018 zmieniająca Uchwałę Nr XXI.154.2017 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z 
dnia 26 października 2017r. w sprawie zawierania porozumień 
dotyczących zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów 
katechetycznych pomiędzy miastem Jastrzębie-Zdrój a innymi 
jednostkami samorządu terytorialnego,  

III.19.2018 w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych na 2019r., 

III.20.2018 w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania narkomanii 
na 2019r., 

III.21.2018 w sprawie programu „Rodzina 3+” na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój,  
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III.22.2018 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XIII.114.2018 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 27 września 2018r. w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XVI.115.2017 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 22 sierpnia 
2017r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Jastrzębie-Zdrój, 

III.23.2018 w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI.115.2017 Rady Miasta Jastrzębie-
Zdrój z dnia 22 sierpnia 2017r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Jastrzębie-
Zdrój,  

III.24.2018 zmieniająca załącznik do uchwały w sprawie uchwalenia ramowego 
planu pracy Sesji Rady Miasta na II półrocze 2018r. 

 
 
 
Ad. 1. 
Otwarcie III Sesji zwyczajnej Rady  Miasta, stwierdzenie prawomocności 
obrad. 
 
Otwarcia III Sesji Zwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój dokonał 
Przewodniczący Rady Miasta – Piotr Szereda, który powitał zebranych.                                    
Na podstawie listy obecności, stwierdził prawomocność obrad.  
 
W sesji udział wzięli wszyscy radni.  
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
 
Zgodnie z zapisami ustawy, porządek obrad Sesji wraz z projektami uchwał 
otrzymali wszyscy radni.  
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.2. 
Wybór Komisji uchwał i wniosków.  
 
Tadeusz Markiewicz 
W imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa zgłaszam do pracy radnego 
Grzegorza Mosonia – wyraził zgodę.   
 
Alina Chojecka 
W imieniu Klubu Radnych Koalicja Samorządowa zgłaszam   do pracy radną Urszulę 
Sobik - wyraziła zgodę.  
 
Michał Urgoł 
W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam do pracy radnego 
Łukasza Kaszę - wyraził zgodę.  
 
Głosowanie radnych: za – 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta. 
Stwierdzam, że skład Komisji uchwał i wniosków został przyjęty jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.    
 
Ad. 3.  
Przyjęcie protokołów z XIII, XIV i XV  Sesji Rady Miasta.  
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta. 
Czy są pytania bądź wątpliwości do protokołów z XIII, XIV i XV   Sesji Rady Miasta? 
Nie widzę.  Kto z państwa radnych jest za przyjęciem protokołów z XIII, XIV i XV   
Sesji Rady Miasta? 
 
Głosowanie radnych: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta. 
Stwierdzam, że Rada Miasta przyjęła protokoły większością głosów.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.   
 
Ad. 5. 
Sprawozdanie Prezydenta Miasta z realizacji uchwał Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój podjętych w III kwartale 2018 roku oraz aktów prawa 
miejscowego.  
 
Anna Hetman przedstawiła sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta podjętych 
w III kwartale 2018 roku oraz aktów prawa miejscowego.  
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
Ad.4. 
Informacja Prezydenta Miasta. 
 
II Zastępca Prezydenta Miasta – Robert Chojecki przestawił informację Prezydenta 
od ostatniej Sesji do dnia dzisiejszego. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Tadeusz Sławik 
Wnioskuję do pana Przewodniczącego, pani Prezydent i panów Prezydentów, 
proszę o rozważenie, czy ta informacja może być krótsza, przekazująca 
najważniejsze rzeczy ale bez szczegółów.  
 
Ad. 6. 
Informacja Przewodniczącego Rady Miasta.  
 
Informację Przewodniczącego Rady Miasta przedstawił Przewodniczący Rady – 
Piotr Szereda 
 
Informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 7. 
Zgłaszanie interpelacji.  
 
Michał Urgoł w sprawach: 

1. Odwodnienia ulicy Żytniej. 
2. Iluminacji świątecznej w sołectwach.  

 
Interpelacje stanowią załączniki nr 8-9 do niniejszego protokołu. 
 
Tadeusz Markiewicz w sprawie: 

1. Doświetlenia przejść dla pieszych w mieście.  
 
Interpelacja stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 
Tadeusz Sławik w sprawach: 

1. Remontu chodnika przy ulicy Cieszyńskiej. 
2. Informacji na portalu internetowym dotyczącej wynagrodzenia Prezydenta 

Miasta.  
 
Interpelacje stanowią załączniki nr 11-12 do niniejszego protokołu. 
 
Szymon Klimczak w sprawach: 

1. Ławek na przystankach autobusowych. 
2. Braku zimowej ślizgawki przy bloku ul. Zielonej 43-33 
3. Zaawansowania koncepcji i projektu budowy garażu dla OSP Moszczenica 
4. Niepokojów posiadaczy garaży wobec koncepcji przebudowy skrzyżowania 

ulic Zielonej/Podhalańskiej/Młyńskiej 
 

Interpelacje stanowią załączniki nr 13-16 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 8. 
Podatki i opłaty lokalne. 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości 
na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, 

Projekty uchwał omówił Skarbnik Miasta Dariusz Holesz.  
 
Tadeusz Sławik 
Podatki są nieodłączną częścią samorządu. Propozycje projektów uchwał uważam 
za rozsądne i wyważone.  
 
Szymon Klimczak 
Proszę panią Prezydent o uzasadnienie podwyżek. 
 
Anna Hetman 
Polityka podatkowa musi być prowadzona w mieście, podeszliśmy w rozsądny 
sposób biorąc pod uwagę, iż inwestycje i wszystkie koszty znacznie wzrosły. 
Gdybyśmy chcieli maksymalnie podnieść podatki mielibyśmy wzrost o ponad 2,5 
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mln zł., my przedłożyliśmy wyśrodkowaną kwotę i mamy wzrostu ponad 1,3 mln 
zł. Tam, gdzie mieszkańcy odczuliby znaczny wzrost w swoich kieszeniach, nie 
podnosimy, tam, gdzie jest to możliwe podnosimy na tyle, na ile pozwala nam 
Rozporządzenie RM, jest to dostosowanie do wskazań wynikających                               
z Rozporządzenia.  
 
Piotr Szereda 
Jak wyglądamy na tle innych gmin? 
 
Dariusz Holesz 
W porównaniu z miastami Żory czy Wodzisław, tam są maksymalne stawki przyjęte 
wszystkie. Na przykład za budynki gospodarcze tzw. stodoły jest tam stawka 
maksymalna czyli 7,90 zł, u nas jest 5,11 zł. Tak samo grunty przede wszystkim 
dotyczące sołectw, są na maksymalnych stawkach. Nie porównujmy się do 
Pawłowic, bo to jest druga najbogatsza gmina na Śląsku, ich stać aby nie podnosić 
w ogóle podatków.  
 
Szymon Klimczak  
Zwracam się do członków Komisji Skarbu o wydanie opinii na temat projektu 
uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości 
na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, kto z państwa jest za przyjęciem 
projektu w proponowanym brzmieniu? 
 
Głosowanie radnych Komisji Skarbu: za- 5, przeciw-0, wstrzymujących się-0. 
 
Szymon Klimczak  
Zwracam się do członków Komisji Skarbu o wydanie opinii na temat projektu 
uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, kto z państwa jest za przyjęciem 
projektu w proponowanym brzmieniu? 

Głosowanie radnych Komisji Skarbu: za- 5, przeciw-0, wstrzymujących się-0. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków – Urszula Sobik przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr III.9.2018 w sprawie wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok została 
podjęta głosami: za – 18, przeciw – 1, wstrzymujących się – 1. 
 
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 
protokołu. 
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Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków – Urszula Sobik przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, 

Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr III.10.2018 w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, została 
podjęta głosami: za – 19, przeciw – 1, wstrzymujących się – 1. 

Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Ad. 9. 
Podjęcie uchwał w sprawach bieżących zgodnie z wykazem. 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków – Urszula Sobik przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój 
 
Tadeusz Sławik 
Poproszę o 5 minut przerwy. 
 
PRZERWA  14.05 - 14.20    
W trakcie przerwy odbyło się posiedzenie Komisji Skarbu.                     
 
Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Dariusz Holesz.  
 
Szymon Klimczak  
Zwracam się do członków Komisji Skarbu o wydanie opinii na temat projektu 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój kto z państwa jest za przyjęciem projektu w proponowanym brzemieniu? 
 
Głosowanie radnych Komisji Skarbu: za- 5, przeciw-0, wstrzymujących się-0. 
 
Szymon Klimczak  
Zwracam się do członków Komisji Skarbu o wydanie opinii na temat projektu 
uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2018 
rok, kto z państwa jest za przyjęciem projektu w proponowanym brzemieniu? 

Głosowanie radnych Komisji Skarbu: za- 5, przeciw-0, wstrzymujących się-0. 
 

Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  
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Uchwała nr III.11.2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój, została podjęta głosami: za – 19, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków – Urszula Sobik przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2018 
rok. 

Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  

Uchwała nr III.12.2018 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2018 rok, została podjęta głosami: za – 20, przeciw – 
0, wstrzymujących się – 0. 

Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków – Urszula Sobik przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych 
położonych w Jastrzębiu-Zdroju,  

Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  

Uchwała nr III.13.2018 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości gruntowych położonych w Jastrzębiu-Zdroju, została 
podjęta głosami: za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków – Urszula Sobik przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych  (25.765,93),   
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  

Uchwała nr III.14.2018 w sprawie umorzenia należności budżetowych, 
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została podjęta głosami: za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków – Urszula Sobik przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych  (36.694,67), 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  

Uchwała nr III.15.2018 w sprawie umorzenia należności budżetowych, 
została podjęta głosami: za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 23 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków – Urszula Sobik przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych 
położonych w Jastrzębiu-Zdroju,  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  

Uchwała nr III.16.2018 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości gruntowych położonych w Jastrzębiu-Zdroju, została 
podjęta głosami: za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 24 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków – Urszula Sobik przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, 
na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta Jastrzębie-Zdrój na rok 2018,  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  

Uchwała nr III.17.2018 w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki 
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Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przewidziane dla Miasta Jastrzębie-Zdrój na rok 2018, została podjęta 
głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 25 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków – Urszula Sobik przedstawiła projekt 
uchwały zmieniający Uchwałę Nr XXI.154.2017 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 
26 października 2017r. w sprawie zawierania porozumień dotyczących zasad 
prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych pomiędzy miastem 
Jastrzębie-Zdrój a innymi jednostkami samorządu terytorialnego,  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  

Uchwała nr III.18.2018 zmieniająca Uchwałę Nr XXI.154.2017 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 26 października 2017r. w sprawie 
zawierania porozumień dotyczących zasad prowadzenia pozaszkolnych 
punktów katechetycznych pomiędzy miastem Jastrzębie-Zdrój a innymi 
jednostkami samorządu terytorialnego, została podjęta głosami: za – 19, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków – Urszula Sobik przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych na 2019r., 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  

Uchwała nr III.19.2018 w sprawie przyjęcia gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2019r., została 
podjęta głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 
protokołu. 
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Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków – Urszula Sobik przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania narkomanii na 
2019r., 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  

Uchwała nr III.20.2018 w sprawie przyjęcia gminnego programu 
przeciwdziałania narkomanii na 2019r.,  została podjęta głosami: za – 19, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 28 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków – Urszula Sobik przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie programu „Rodzina 3+” na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój,  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  

Uchwała nr III.21.2018 w sprawie programu „Rodzina 3+” na terenie 
miasta Jastrzębie-Zdrój, została podjęta głosami: za – 19, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 29 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków – Urszula Sobik przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XIII.114.2018 Rady Miasta Jastrzębie-
Zdrój z dnia 27 września 2018r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI.115.2017 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 22 sierpnia 2017r. w sprawie zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Jastrzębie-Zdrój, 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  

Uchwała nr III.22.2018 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XIII.114.2018 
Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 27 września 2018r. w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XVI.115.2017 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 22 sierpnia 
2017r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Jastrzębie-Zdrój, została podjęta głosami: 
za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 30 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków – Urszula Sobik przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI.115.2017 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój 
z dnia 22 sierpnia 2017r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 
skład mieszkaniowego zasobu Gminy Jastrzębie-Zdrój,  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  

Uchwała nr III.23.2018 w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI.115.2017 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 22 sierpnia 2017r. w sprawie zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Gminy Jastrzębie-Zdrój, została podjęta głosami: za – 20, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 31 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków – Urszula Sobik przedstawiła projekt 
uchwały zmieniający załącznik do uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu 
pracy Sesji Rady Miasta na II półrocze 2018r. 
 
Szymon Klimczak 
Proszę o odczytanie planu ramowego. 
 
Piotr Szereda 
Zmiana dotyczy terminu Sesji Rady Miasta z dnia 20 grudnia br. na dzień 18 
grudnia 2018r. Dla informacji podam terminy spotkań radnych. Posiedzenie 
radnych odbędzie się dnia 5 grudnia br. o godz. 15.00 w sprawie sali Kina Centrum. 
6 grudnia br. o godz. 15.00 odbędzie się wspólne posiedzenie wszystkich Komisji 
w sprawie budżetu Miasta na 2019 rok. Na 14 grudnia br. o godz. 12.00 
zaplanowane jest posiedzenie Komisji Budżetu i Skarbu. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  

Uchwała nr III.24.2018 zmieniająca załącznik do uchwały w sprawie 
uchwalenia ramowego planu pracy Sesji Rady Miasta na II półrocze 
2018r. została podjęta głosami: za–20, przeciw–0, wstrzymujących się-0. 
 
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 32 do niniejszego 
protokołu. 
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Ad. 10. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Piotr Szereda 
Do 22 grudnia br. wszyscy radni winni złożyć oświadczenia majątkowe do Biura 
Rady Miasta.  
 
Tadeusz Sławik 
Na posiedzeniach grudniowych Komisje przyjmą plany pracy na I półrocze 2019r. 
 
 
Ad. 11. 
Zakończenie obrad Sesji. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Zamykam obrady III Sesji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój.  
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Agnieszka Bąk 
 
 
 


